
20.02.2021/ Mette Schulz 
 

Referat af bestyrelsesmøde den 17.02.2021. 
Tilstede: Birthe, Kisser, Per, Claus (Ejendomsfunktionær) og Mette 

Referent: Mette 

Dagsorden: 

1. Nyt fra administrationen: 
Den aftale, der har været med et firma omkring måtterne i fælleshuset, har været 
rigtig dyr. Derfor er den blevet sagt op. 
Vi finder en anden løsning. 
 

2. Spørgsmål til Claus: 
-Angående snerydning: Ejendomsfunktionærerne har et fælles kontor i vores 
bebyggelse, men skal servicere 9 afdelinger. Derfor kan vi ikke forvente, at der 
konstant er ryddet for sne eller saltet. 
 
-Vi vil ha’ startet noget op i kælderen under fælleshuset. I den forbindelse viste 
Claus os kælderen i afd. 27 til inspiration. 
 

3. Hundeskilte -  rykket til senere 
 

4. Evt: 
-Der har været en beboerhenvendelse vedrørende rengøringsmidler mm til 
fælleshuset. Vi tager en beslutning senere 
 
-Mange navneskilte på postkasserne er blevet utydelige pga vind og vejr.  
I løbet af foråret laves en rundgang, så nye kan blive bestilt. 

__________________________________________________________________________ 

 Næste møde den 10.03.2021, kl. 19.00 

Alle er velkomne den første halve time af mødet. 

Dagsorden: 

1. Nyt fra admnistrationen 
2. Punkter til rundgang med inspektøren 
3. Planlægning af udflugt 
4. Prioriteringsliste/Hvem er tovholder på div opgaver 
5. Hundeskilte 
6. Evt. 


